
 

Verslag vergadering 09.01.2023: 20:00 uur 

 

Aanwezig:  Jo Haenen, John Nissen, Nicole Timmermans, Dorien van Meel, Dré        

          Hövelings, Cees Bontekoe, Anneke Veelen, Jos Mous, Anke Dohmen,       

                             Willem Vellema. 

Notulen:  John Nissen 

 

Concept verslag: 09-01-2023, JohnNissen 

Vastgesteld: 13-02-2023 

 

 

AGENDA: 

 

1. Opening.  

Jo opent de vergadering,  heet iedereen van harte welkom en wenst alle leden een 

gelukkig en gezond 2023 toe. 

 

2. Inbreng nieuwe punten en vaststellen agenda. 

- Wat kunnen we doen aan het feit dat nogal wat inwoners voor verduurzaming van 

hun woning geen tegemoetkoming meer  (€175,-) krijgen omdat het betreffende 

potje leeg is ? Verder schijnen bewoners materialen retour gestuurd te hebben en zo 

extra inkomsten gerealiseerd te hebben. We zullen de gemeente adviseren hier in de 

toekomst passende tegenmaatregelen voor te treffen  

3. Vacature secretaris. 

- Jo vraagt wie deze functie zou willen invullen. De notulen worden al enige tijd door 

John verzorgd. Dorien meldt zich aan als reserve-notulist.  Dré wil eerst met Jo 

overleggen wat de andere taken precies inhouden en dan neemt hij een besluit.   

 

4. Ingebrachte en geagendeerde nieuwe punten. 

- Werkgroep Communicatie zal een OA maken over de  € 175 , − tegemoetkoming 

bij het verduurzamen van een woning. 

  



 

5. Vaststelling concept-verslag van de vergadering van 12.12.2022 

Bij punt 4 is de samenstelling van de werkgroepen niet correct weergegeven.  

De bezetting is a.v.: 

Werkgroep Jeugd : Dorien, Nicole, John, Anke en Willem. Trekker: Dorien 

Werkgroep WMO: Jo, Dré, John, Jos en Willem. Trekker: nader te bepalen, Jo zorgt 

voor een eerste bijeenkomst 

Werkgroep Participatie: Cees, Jo, Anneke, Anke en Jos. Trekker: Cees 

Werkgroep Communicatie: Cees, Jo, Nicole en Dorien. Trekker: Cees 

Het concept-verslag van 12-12-2022 dient i.v.m. deze aanpassingen volgende 

vergadering vastgesteld te worden. 

 

6. Werkgroepen. 

De werkgroepen doen kort verslag van hun activiteiten. 

Communcatie: een flinke delegatie van de ASD heeft de nieuwjaarsreceptie van de  

                          gemeente bezocht; infomarkt “Positief thuis” in Melick zal zaterdag  

  14 januari bezocht worden door Jo en John. 

 

 

Jeugd: omdat wij onlangs akkoord zijn gegaan met de Regiovisie Jeugd is een OA  

             Over Jeugdzorg nu niet op zijn plaats. Wat betreft het OA “Eenzaamheid”  

             wordt opgemerkt dat het een beleidsstuk  moet worden dat smart is  

             neergezet : concreet uitgewerkt met actieplan.  

Participatie en WMO hebben geen bijeenkomst gehad. 

 

     

 

7. Bespreken open acties en bijwerken besluitenlijst. 

-   79: actieplan Armoede 

- 113: cliënt ervaringsonderzoek:  uitkomst enquête 2022. 

- 114: blijft staan. 

- 123: gevraagd wordt te reageren op de regeling van Maastricht ???? 

- 132: project methode: er zou een nieuwe medewerker aangesteld worden die  

        “projectmatig werken” gaat promoten. 

- 133: op 23 jan. zal een gesprek plaatsvinden over de streefwaarde van 90 %  bij  

   een “Aanvraag WMO” 

- 134: vrijstelling BSGW: nog geen antwoord. 

- 135: is afgehandeld. 

- 136: bijeenkomst: Dienstverlening in het SD 

- 137: enkel de CDA-fractie heeft onze vergadering bezocht.? 

- 138: is afgehandeld. 



 

- 139: evaluatiegesprek met wethouder. 

- 140: is afgehandeld. 

- 141: integrale aanpak armoede. Er volgt een herijking.PW afspraak maken met 

-         Loubna 

- 142: aftreedschema is afgehandeld 

- 143: bezetting werkgroepen is aangepast. 

- 144: Wacht op antwoord inzake OA netwerk bijeenkomst 

 

8. Rondvraag. 

- Jos vraagt of de documenten die in een vergadering aan de orde komen, vooraf 

genoemd kunnen worden.  

Jo: info van De Koepel wordt al doorgestuurd: leden of werkgroepen die interesse 

hebben in een cursus of workshop, dienen dit eerst te melden bij de penningmeester. 

Bij gevraagde adviezen worden de betreffende documenten altijd naar alle leden 

gestuurd. Jo zal de laatste regiovisie documenten m.b.t. de laatste adviezen door 

sturen naar alle leden zodat ook de nieuwe leden hier kennis van kunnen nemen. 

 

 Jo zal de codes van De Koepel doorgeven. 

  

- Cees: de ASD staat nog steeds niet op de distributielijst. Communicatie zal de 

wijziging in het PGB meenemen i de komende vergadering. 

- Anneke: waar lopen meedenkers tegen aan? Is het een idee om bv Twan Geelen of 

Dionne Piers uit te nodigen op een vergadering.. 

- Anke: ik heb nog geen aanstellingsbrief gekregen. Jo stuurt Sonja een bericht. 

- Jo: op 13 februari begint de vergadering om 16.30 u. Eindtijd: 20.00 u.  Dan wordt 

kennisgemaakt met een aantal ambtenaren en vervolgens een standaard vergadering 

gehouden. Tussentijds kunnen soep en broodjes genuttigd worden.  

- Dorien vraagt wanneer we samen gaan lunchen oid. Jo: Staat inderdaad sinds 

Corona open. Wie heeft een goed voorstel. 

 

9. Sluiting. 

 


